
 

SHUN LEE CATHOLIC SECONDARY SCHOOL (2024-2025) 

2nd September 2024 

Dear Parents, 

Circular No.11 

Parental Consent to Blood Donation By Minors Aged 16-17 

 

The school will support the call for blood donation from the Hong Kong Red Cross Blood Transfusion 

Service.  Their staff will be at Information Learning Center (ILC) of our school from 9:30 am to 3:30 pm 

on 17th September 2024.  Before the blood donation procedures, students who wish to donate blood are 

required to fill out a questionnaire about their physical condition and undergo certain health-related tests.  

Students over the age of 16 are encouraged to support this donation by returning the completed consent 

form (not applicable to those who are over the age of 18) to Ms. Wong Chau Sim on or before 6th 

September 2024. 

 

 

Yours faithfully, 

 
 
 

Lee Yuen Ping 
Principal 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

順利天主教中學  

學校通告 11 (2024-2025) 

十六及十七歲之捐血人士家長同意捐血書 

 

敬啟者：本校為響應香港紅十字會呼籲，將於九月十七日上午九時三十分至下午三時三十分，由香

港紅十字會派員到本校多媒體學習室舉行捐血活動。學生首先需要接受健康查詢、磅重、測試血紅

素、量血壓等，符合健康要求後方可捐血。敬希鼓勵年滿十六歲或以上的同學參加，若同意  貴子

弟參加，必須填妥香港紅十字會輸血服務中心家長/監護人同意捐血書(年齡超過十八歲或曾捐血

者，毋須填報)，並於九月六日交回黃秋嬋老師以憑辦理是荷。     

 

此致 
貴家長  

 

                                                         順利天主教中學校長 

李婉萍謹啟 

二零二四年九月二日 

 


